



AWARDS NOMINATIONS

Response required by April 10th

The *New Brunswick Dental Assistant's Association* is having their annual AGM along with their President's Awards Ceremony and Luncheon on Saturday May 6th, 2017 in Fredericton. We need your help with nominations!!

Is your dental assistant invaluable?? Then he/she deserves Recognition!

Does your Dental Assistant have an outstanding rapport with your patients? Does your Dental Assistant add life to your practice? Does he/she have a positive, winning attitude? Why not nominate them for an award?

The Spirit Award:

This award is presented to a dental assistant that is deserving of special recognition for their outstanding positive attitude towards the dental assisting profession.

The Certificate of Merit Award:

This award is presented to a dental assistant for special service to the NBDAA at any level of the organization. In general, it recognizes either an outstanding contribution in a given year or outstanding service over a number of years. Nominees need not have served on the Board of Directors, but have through their actions worked to promote the provincial association, advanced our goals, supported our objectives and exemplified the mission, vision and values of the organization.

Does your assistant make sure your day is smooth? Is he/she always willing to give whatever help they can, while expecting nothing in return? Do you have an assistant that you can count on; that you are certain will get the job done?

Helping Hand Award:

This award is presented to a dental assistant that is always working in the background ready with a helping hand. She/he is the one that you know if you need help, they will be ready, willing and able.

I would like to nominate: _____ (indicate assistant's name)

For the following award: _____ (indicate which award)

If possible provide us a few words on why, so if she/he is chosen, we will have a little background information.

Thank you!

NBDAA Awards Committee

Please forward all info to the NBDAA office at: Fax : 506-532-3635 e-mail: bernioff@nb.sympatico.ca



NOMINATIONS POUR PRIX DE RECONNAISSANCES

Date limite est le 10 avril

L'association des assistant(e)s dentaires du Nouveau-Brunswick aura son assemblé général annuel avec la présentation des prix de reconnaissance, le samedi, 6 mai 2017 à Fredericton. Nous avons besoin de vos nominations.

Est-ce que votre assistante dentaire est indispensable? Elle/il mérite une reconnaissance.

Est-ce que votre assistant(e) est chaleureux(se) avec vos patients? **Est-ce que votre assistant(e) ajoute de la vie à votre bureau? Est-ce qu'elle/il a une attitude positive? Elle/il mérite votre nomination de reconnaissance.**

Le prix d'esprit:

Le prix d'esprit est présenté à un(e) assistant(e) dentaire qui mérite une reconnaissance pour son attitude positive envers la profession d'assistance dentaire.

Le prix de mérite:

Le certificat de mérite est présenté à un(e) assistant(e) dentaire pour ses services spéciaux à l'AADNB. En général, une reconnaissance d'une contribution significative ou un service extraordinaire dans les années passées. La personne nommée n'a pas besoin d'avoir servi comme membre du conseil d'administration mais avec ses actions de promouvoir l'association provinciale, supporter ses objectifs et missions et sa vision d'une organisation valable.

Est-ce que votre assistant(e) dentaire vous aide aux bons fonctionnement de votre journée? Est-ce prêt(e) à aider sans question ou récompense? Est-ce que vous avez un(e) assistant(e) dentaire que vous êtes certain que la tâche de travail sera bien accomplie?

Prix d'un coup de main:

Ce prix est désigné à un(e) assistant(e) dentaire qui travail inaperçu(e) mais toujours prêt(e) à donner un coup de main. Elle/il est la personne ressource et toujours là quand vous avez besoin d'aide.

J'aimerais nommer: _____ (Le nom de l'assistant(e) dentaire)

Pour le prix de reconnaissance suivant: _____ (indiquer le prix)

Si possible, veuillez nous fournir quelques mots pour la raison de la nomination que si elle/il est choisi, nous avons un peu de son histoire.

Merci!

Le comité de prix de l'AADNB - Veuillez faire parvenir ce formulaire, soit par télécopieur au **506-532-3635** ou par courriel au **bernioff@nb.sympatico.ca**